
 

 

3 .  s z á m ú  

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült a 2022. február 9-én megtartott nyílt képviselő-testületi ülésről.  

 

Képviselő-testületi ülés helye: Jobbágyi Lakótelep 7. épület (Rendezvényterem) 

 

Jelen volt:  Schoblocher István polgármester, 

                            Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester, 

 Baranyi István képviselő, 

 Kiss Krisztián Zsolt képviselő, 

 Maczák Tímea képviselő, 

  Sebők-Haász Mária képviselő, 

 Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja, 

 dr. Tóth Renáta jegyző,  

 Bukovinszki Nikoletta jegyzőkönyvvezető. 

  

A képviselő-testületi ülésről távol volt: Pintér Norbert képviselő, Bangó Mihály JRNÖ 

elnöke. 

 

Jelenlévő érdeklődő állampolgárok: --- fő.  

 

  

Schoblocher István polgármester: Köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy 

az ülés határozatképes. Pintér Norbert képviselő jelezte, hogy később fog majd jönni. 

 

 

 N A P I R E N D: 

 

1. A 2022. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

2. A 2022. január 1-től érvényes köztisztviselői illetményalapról szóló önkormányzati 

rendelet 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

3. A 2021. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet módosítása 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

4. Az avar és kerti hulladék égetéséről szóló önkormányzati rendelet 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

5. A 2022. évi lakossági víz- és csatornaszolgálatás támogatása pályázat benyújtása 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

6. Térfigyelő kamerarendszer karbantartására vonatkozó szerződés díjmódosítása 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 



 

 

 

 

7. Magyar Falu Program Út, híd, kerékpárforgalmi létesítmény, vízelvezető rendszer 

építése/felújítása pályázat benyújtása 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

8. Jobbágyi Szabadidősport Egyesület 2021. évi támogatásának elszámolása 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

9. Szavazatszámláló Bizottságok tagjainak megválasztása 

 Előterjesztő: dr. Tóth Renáta HVI vezető 

 

10. Egyebek 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

A képviselők a javasolt napirendi pontokat módosítás nélkül, 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták. 

 

 

1./ A 2022. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Bizottsági ülésen is elmondtam, hogy nem egyszerű 

2022. év, de megpróbáljuk természetesen ezt is teljesíteni. Az egyik dolog, ami miatt 

igazából a költségvetés nagyon szűkre szabott, - itt arra gondolok, hogy nem nagyon 

van tartalék a költségvetésben -, hogy a bérek emelkedtek. Ezeket finanszírozni kell és 

az állami támogatások nem minden esetben biztosítják ezt, nem beszélve arról, hogy 

közben emelkedtek a közüzemi díjak is. Sok minden emelkedett nem tudjuk, hogy még 

mi fog, de ha csak a közvilágítást vesszük, ott is emelkednek a díjak. Kérdése, hogy 

van-e valami kérdés vagy észrevétel ezzel kapcsolatban? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta az önkormányzat 2022. évi 

költségvetési rendelet-tervezetét.  

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a melléklet 

szerinti rendelet-tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta: „Jobbágyi Község 

Önkormányzata Képviselő-testületének 2/2022. (II. 11.) önkormányzati rendelete 

a 2022. évi költségvetésről”. 

 

A rendelet mellékletként csatolva. 

 

 

 

 



 

 

 

2./ A 2022. január 1-től érvényes köztisztviselői illetményalapról szóló 

önkormányzati rendelet 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Elöljáróban annyit, hogy a béremelés egy olyan hatást 

alakított ki a polgármesteri hivatal dolgozói között, amelyet úgy gondoltuk, hogy 

rendezni kell, ezért az előterjesztésben szereplő különböző forrásokat szeretnénk 

biztosítani. Az egyik ilyen nagyon fontos az illetményalapnak a felemelése, ami eddig 

50.000 Ft volt és most 66.000 Ft-ra emelkedne. Bizottsági ülésen megtárgyalásra került, 

ahol a bizottsági tagok támogatták az előterjesztést. Kérdése, hogy van-e valami kérdés 

vagy észrevétel ezzel kapcsolatban? 

 

Hozzászólás nem volt. 

Schoblocher István polgármester: Kérte, hogy aki egyetért a rendelet-tervezettel, az 

kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a melléklet 

szerinti rendelet-tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta: „Jobbágyi Község 

Önkormányzata Képviselő-testületének 3/2022. (II. 11.) önkormányzati rendelete 

a 2022. január 1-től érvényes köztisztviselői illetményalapról”. 

 

A rendelet mellékletként csatolva. 

 

 

3./ A 2021. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet módosítása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A beszámolóban részletesen kimutatásra kerül, hogy 

milyen bevétel, illetve költség változások voltak az elmúlt időszakban, amelyet a 

rendelet nem tartalmazott. Bizottsági ülésen megtárgyalásra került, ahol a bizottsági 

tagok támogatták az előterjesztést. Kérdése, hogy van-e valami kérdés vagy észrevétel 

ezzel kapcsolatban? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a 2021. évi költségvetési 

rendelet módosításának tervezetét. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a melléklet 

szerinti rendelet-tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta: „Jobbágyi Község 

Önkormányzata Képviselő-testületének 4/2022. (II. 11.) önkormányzati rendelete 

a 2021. évi költségvetésről szóló 4/2021. (II. 24.) önkormányzati rendelet 

módosításáról”. 
 

A rendelet mellékletként csatolva. 

 



 

 

 

 

4./ Az avar és kerti hulladék égetéséről szóló önkormányzati rendelet 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Ez a rendelet összességében a mai viszonyokhoz 

alkalmazkodik és bizottsági ülésen a bizottsági tagok támogatták az előterjesztést. 

Kérdése, hogy van-e valami kérdés vagy észrevétel ezzel kapcsolatban? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Kérte, hogy aki egyetért a rendelet-tervezettel, az 

kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a melléklet 

szerinti rendelet-tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta: „Jobbágyi Község 

Önkormányzata Képviselő-testületének 5/2022. (II. 11.) önkormányzati rendelete 

az avar és kerti hulladék égetéséről”. 
 

A rendelet mellékletként csatolva. 

 

 

5./ A 2022. évi lakossági víz- és csatornaszolgálatás támogatása pályázat 

benyújtása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Ez a pályázata azért szükséges, hogy olcsóbb legyen a 

településünkön az ivóvíz. A pályázat benyújtásához különböző nyilatkozatok mellett a 

képviselő-testületi határozat is szükséges. Szintén bizottsági ülésen megtárgyalásra 

került, ahol a bizottsági tagot támogatták a határozati javaslatot. Kérdése, hogy van-e 

valami kérdés vagy észrevétel ezzel kapcsolatban? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a 2022. évi lakossági víz- és 

csatornaszolgáltatás támogatásra szóló pályázat benyújtását. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

15/2022. (II. 9.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete döntött abban, hogy 2022. évre 

vonatkozóan a lakossági ivóvíz- és csatornaszolgáltatás ráfordításainak csökkentésére 

támogatási kérelmet kíván benyújtani. 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza Schoblocher István 

polgármestert a vonatkozó rendelet pályázathoz szükséges mellékleteinek, 

nyilatkozatainak aláírására. 



 

 

 

Határidő: 2022. február 21. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

6./ Térfigyelő kamerarendszer karbantartására vonatkozó szerződés díjmódosítása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Bizottsági ülésen megtárgyalásra került, ahol a 

bizottsági tagok támogatták a szerződés módosítását, illetve még egy-két gondolatot el 

is mondtam a településen lévő kamerarendszerrel kapcsolatban. Továbbra is azt 

mondom, hogy ez egy fontos és hasznos dolog a településünk területén, hiszen arra kell 

törekedni amennyiben van mód és lehetőség rá, hogy minél több kamera legyen. 

Kérdése, hogy van-e valami kérdés vagy észrevétel ezzel kapcsolatban? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Kérte, hogy aki egyetért térfigyelő kamerarendszer 

karbantartására vonatkozó szerződés díjmódosításával, az kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

16/2022. (II. 9.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzat Képviselő-testülete a CONSORS Mérnöki, 

Kereskedelmi és Marketing Kft. (1125 Budapest Mátyás király út 24.) videófelügyeleti 

rendszerek karbantartására vonatkozó szerződésben az alábbi díjmódosítást 2022. április 

1-jei hatállyal jóváhagyta: 

Szolgáltatás díja: 165.000 Ft + ÁFA / negyedév 

A Képviselő-testület felhatalmazza Schoblocher István polgármestert a szerződés 

módosítás aláírására. 

 

Határidő: 2022. február 28. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

7./ Magyar Falu Program Út, híd, kerékpárforgalmi létesítmény, vízelvezető 

rendszer építése/felújítása pályázat benyújtása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Itt annyi változás van az előző testületi ülésen 

elhangzottakhoz képest, hogy a Rákóczi utat nem a BM pályázatban nyújtanánk be, 

hanem a Magyar Falu Program keretében. Így nem kell önerőt sem biztosítani, tehát az 

önkormányzatnak olcsóbb lesz, megspóroltunk egy bizonyos összeget. Kérdése, hogy 

van-e valami kérdés vagy észrevétel ezzel kapcsolatban? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért azzal, hogy az Rákóczi út felújítására 

pályázzunk a Magyar Falu Program keretében, az kézfeltartással szavazzon.  

 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

17/2022. (II. 9.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Magyar Falu Program keretében 

„Út, híd, kerékpárforgalmi létesítmény, vízelvezető rendszer építése, felújítása” tárgyú 

pályázati kiírás alapján belterületi útfelújítása céljából benyújtott pályázatot jóváhagyta. 

A pályázat címe: Jobbágyi Rákóczi út burkolat felújítása 

A projekt megvalósítási helyszínének címe: 3063 Jobbágyi 513 és 638. hrsz. 

A projekt megvalósítás összes költsége: 26.563.137 Ft, melyből támogatásként 

elszámolható költség 26.563.137 Ft, valamint el nem számolható költség (vállalt önerő): 

0 Ft. 

Jobbágyi Község Önkormányzata a beruházással létrejövő belterületi út fenntartását és 

karbantartását a fenntartási időszak alatt vállalja. 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete az Önkormányzati feladatellátás 

fejlesztését célzó pályázat benyújtására vonatkozó 5/2022. (I. 27.) képviselő-testületi 

határozatát, illetve a Magyar Falu Program keretében Út, híd, kerékpárforgalmi 

létesítmény, vízelvezető rendszer építése, felújítását célzó pályázat benyújtására 

vonatkozó 6/2022. (I. 27.) képviselő-testületi határozatát hatályon kívül helyezi. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

8./ Jobbágyi Szabadidősport Egyesület 2021. évi támogatásának elszámolása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Az egyesület 2021. évi támogatásának elszámolása 

bizottsági ülésen megtárgyalásra került. Az egyesület vezetője kiegészítette a 

beszámolót az egyesület munkájával kapcsolatban. Kérdése, hogy van-e valami kérdés 

vagy észrevétel ezzel kapcsolatban? 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Én csak szeretném bejelenteni, hogy érintettség 

okán nem veszek részt a szavazásban. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Hegedüs 

Zsolt Tamás alpolgármester személyes érintettségére vonatkozó bejelentését elfogadta. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a Jobbágyi Szabadidősport 

Egyesülete 2021. évi támogatásának elszámolását. 

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 



 

 

 

18/2022. (II. 9.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Jobbágyi Szabadidősport 

Egyesület részére 2021. évben nyújtott támogatás felhasználásáról szóló beszámolóját 

elfogadta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

9./ Szavazatszámláló Bizottságok tagjainak megválasztása 

 

Előterjesztő: dr. Tóth Renáta jegyző 

 

Schoblocher István polgármester: Megkérem a jegyző asszonyt, hogy ezt a napirendi 

pontot ismertesse. 

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: A képviselő-testületnek a választási eljárásról szóló 2013.évi 

XXXVI. törvény 24. § (1) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva meg kell 

választani a szavazatszámláló bizottságok tagjait az országgyűlési választás évében. 

Jelen évben ez a határidő március 14-e. Azért, hogy ne kelljen rendkívüli ülést 

összehívni, javasoltam, hogy a jelenlegi ülésen kerüljenek a szavazatszámláló 

bizottságok tagjai megválasztásra. A régi tagok többségében vállalták a megbízatásukat, 

velük egyeztetve lett, hogy megválasztásuk esetén vállalják a feladatot. Tizenkét tag 

megválasztására tennék javaslatot, mert ha delegáltak nincsenek a választáson akkor 

szavazókörönként öt-öt tagnak kell munkát végezni a választás napján. Ha pedig 

delegáltak vannak akkor természetesen kevesebbnek, de figyelemmel, hogy a választás 

lebonyolítása zökkenőmentes legyen és a COVID helyzet is még fennáll, ezért javaslok 

tizenkét főt megválasztani. A szavazatszámláló bizottságok tagjainak az alábbi 

személyeket javaslom megválasztani: Balog Pál Józsefné, Ferik Pálné, Sándorné 

Szentkúti Anita, Sári István, Gubicskó Ádám, Gócza Lászlóné, Gajdáné Németh 

Krisztina, Bencsik Bence Dániel, Krasznai Katalin, Kaszás Lászlóné, Kovács László és 

Jeges Tamás. 

 

Schoblocher István polgármester: Kérdése, hogy van-e valami kérdés vagy észrevétel 

ezzel kapcsolatban? 

 

Hozzászólás nem volt.  

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a Szavazatszámláló Bizottság 

tagjaira tett javaslatot. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

19/2022. (II. 9.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a választási eljárásról szóló 2013. 

évi XXXVI. törvény 24. § (1) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva a 

szavazatszámláló bizottságok tagjainak az alábbi személyeket választja meg: 

 Balog Pál Józsefné  3063 Jobbágyi Arany János út 20. 



 

 

 

 Bencsik Bence Dániel 3063 Jobbágyi Hunyadi út 51. 

 Ferik Pálné   3063 Jobbágyi Táncsics út 5. 

 Gajdáné Németh Krisztina 3063 Jobbágyi Apponyi út 14. 

 Gubicskó Ádám  3063 Jobbágyi Lakótelep 3. ép. A. lh. 2. aj. 

 Gócza Lászlóné  3063 Jobbágyi Iskola utca 7. 

 Jeges Tamás   3063 Jobbágyi Lakótelep 8. ép. A. lh. 3. em. 11. aj. 

 Kaszás Lászlóné  3063 Jobbágyi Hunyadi út 69. 

 Kovács László  3063 Jobbágyi Ady Endre út 16. 

Krasznai Katalin  3063 Jobbágyi Rákóczi út 15.  

 Sándorné Szentkúti Anita 3063 Jobbágyi Rákóczi út 1. 

 Sári István   3063 Jobbágyi Ady Endre út 12. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: dr. Tóth Renáta HVI vezető 

 

 

10./ Egyebek 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

a.) Tájékoztató a két ülés között eltelt időszakról 

 

Megérkezett Pintér Norbert képviselő. 

 

Schoblocher István polgármester: Pár gondolatot szeretnék elmondani. Volt a Dél-

Nógrádi Önkormányzatoknak egy ülése Ecsegen, ahol sok hasznos dologgal 

találkoztunk, illetve sok olyan dolog volt, amiről tájékoztatást kaptunk. Amit szeretnék 

mondani a sporthoz kapcsolódóan, hogy Ecsegen már működik a tehetségek felkutatása 

érdekében egy program, ami most indult el. Ennek a programnak a fővédnöke Gera 

Zoltán. Összesen ez az önkormányzatoknak 600.000 Ft-ba kerülne. Ez azt jelenti, hogy 

egy tehetséggondozás keretén belül felmérik a fiatalok tehetségét, ahol olimpikonok 

jönnének el a gyerekekkel találkozni. Szabó Mihály polgármester úr, az egyesület 

elnöke felvetette azt, hogy lehetséges, hogy az egyesület keretén belül meg tudnánk 

oldani, hogy a gyerekeket felmérjük, így ez minimális kiadással járna az 

önkormányzatoknak. Lehet, hogy van egy-két olyan gyerek, aki tényleg tehetséges. 

Tegnap volt a családsegítőnek az éves értekezlete, ahol jelen voltak az 

intézményvezetők, illetve a hatóságoktól, akik ebben a tevékenységben dolgoznak. Az 

ingyenes étkezéssel kapcsolatban felvetődött probléma számomra nagyon furcsa. Az 

alsó tagozatban a gyerekek szinte majdnem mindent megesznek. Sajnos a felső 

tagozatban viszont a gyerekek kétharmad része be sem megy ebédelni, vagy ha be is 

megy csak turkálja az ételt, rosszabb esetben a környéken szétdobálja. Szörnyű az, hogy 

mi megteszünk mindent a gyerekekért közben a szülőknek is meg a gyerekeknek is a 

hozzáállása nagyon kifogásolható. Nem tudom, hogy még mi a megoldás én azt 

mondtam, hogy mindenki a saját szakterületén tegyen meg mindent. Ha egy-két embert 

sikerül valamilyen szempontból jó irányba terelni már lehet, hogy akkor is megérte.  

Az elmúlt rendezvényekkel kapcsolatban el kell mondjam szerintem nagyon jól sikerült 

a szombat és a péntek esti műsor is. 

A szociális tüzelővel kapcsolatban még egy gondolatot hagy mondjak el, idén is volt 

olyan, aki kapott tűzifát, azonban sajnos úgy gondolta az illető, hogy inkább eladja. 



 

 

 

Az egyebek napirend között már a múltkor tájékoztattam a képviselő-testületet az újabb 

pályázatokkal kapcsolatban. Kérdése, hogy van-e valami kérdés vagy észrevétel ezekkel 

kapcsolatban? 

 

Baranyi István képviselő: Ezzel a támogatással kapcsolatban bennem felmerülnek 

kérdések. Sajnos Jobbágyiban nem igazán lenne akár az iskolában is olyan személy, aki 

a gyerekeket fel tudná mérni vagy esetleg koordinálni a sporttal kapcsolatban. Ha lenne 

egy tehetséges gyerek ki tudna vele foglalkozni, ki tudná segíteni? Egyelőre nem látom 

falun belül erre a megoldást annál is inkább mivel a gyerekek 60-70%-a nem is ide jár 

iskolába, ezért a tanárok nem is nagyon ismerik a képességeiket vagy esetleg a sport 

iránti szeretetüket. 

 

Schoblocher István polgármester: Az alapítvány keretén belül történne, tehát az 

alapítvány mérné fel a gyerekeket, valamint figyelemmel is kísérné őket. Ebből igazából 

az iskola kimarad ezért a szülőknek kellene valamilyen formában ehhez pozitívan 

hozzáállni. 

 

Baranyi István képviselő: Az iskolát nem érinti, de akkor ki tudja felfedezni ezeket a 

tehetségeket? Én már voltam ilyen helyzetben, hogy megkerestem a szülőket mikor 

Jobbágyiban ifi és serdülő csapatot kellett indítani annak idején. Sajnos legalább 200 

szülőt kellett megkeresni ahhoz, hogy 10-15 gyereket össze tudjunk szedni, de még így 

is nehéz volt. Még idegen forrásból is kellett hozni serdülő vagy ifi játékosokat. 

 

Schoblocher István polgármester: Ahogy az előbb is említettem itt kimondottan az 

alapítvány foglalkozna ezzel csak jeleztem, hogy lenne ilyen lehetőség.  

 

Pintér Norbert képviselő: Én nem vagyok híve ennek a nagy osztogatásnak. Tudom, 

hogy ebben a helyzetben a nagy politika ezt követeli meg, de meg kellene már egyszer 

mutatni az embereknek, hogy dolgozni is kellene ebben az országban. Az nem működik, 

hogy akik dolgoznak, azok az emberek hátrányt szervednek másokkal szemben. Az 

önkormányzatnak és a képviselőtársaimnak is mondom, hogy azokkal az emberekkel 

szemben, akiknek kart nyújtunk és nem akarnak élni vele ne érezzük magunkat rosszul, 

hanem igenis ők tanulják meg azt, hogy semmi sincs ingyen ebben az életben. Mi 

vállaljuk azt a szerepet, hogy mindenkinek csak adunk, ami előbb utóbb ezt a helyzetet 

eredményezi, amit látunk Jobbágyiban. Azért hozom fel a tűzifát, mert ezt így ebben a 

formában nem tartom helyesnek. Már a múltkor is mondtam, hogy adjatok egy papírt, 

amivel körbe megyek az idősek közé, hogy azokat az embereket segítsük, akik 

mozdulnak. Akik meg sem mozdulnak és nem akarnak csinálni semmit, csak úgy érzik 

joguk van megkapni tőlünk mindent ingyen, azokkal az emberekkel nem kell 

foglalkodni. Ezt fel kell vállalni mindannyiunknak. Köszönöm szépen, ennyit szerettem 

volna mondani. 

 

Schoblocher István polgármester: Kérdése, hogy van-e valami kérdés vagy észrevétel 

ezzel kapcsolatban? 

 

Maczák Tímea képviselő: Én csak annyit szeretnék mondani, hogy egy havi 

tiszteletdíjamat szeretném felajánlani a Nyugállományúak Egyesülete Jobbágyi részére. 

 

 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Megköszönte a képviselők munkáját, a nyílt ülést 

bezárta, majd zárt ülést rendelt el.  

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

               Schoblocher István dr. Tóth Renáta 

 polgármester  jegyző 

 


